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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro sport a volný čas   

ZÁPIS z 12. jednání 
Výboru pro sport a volný čas konaného dne 24. 5. 2022 v 16:00 hod. 

Zasedací místnost Nová Rada, 1. patro, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 
     

 
Přítomni: Mgr. Petr Kubíček, Ing. Miloš Růžička, Ing.arch. PhDr. Lenka Burgerová, Ph.D., Jiří Dohnal, Petr Koukal, 

Ing. Radek Lacko, Stanislav Nekolný, MBA,  
Omluveni: PharmDr. Petr Fifka, Mgr. Karel Hanzlík, Ing. Ladislav Kos, Martin Tománek, PhDr. Mgr. Vít Šimral 
Hosté: PhD. et Ph.D.; Bc. Zdeněk Hübner, vedoucí oddělení sportu; Mgr. Anna Krojidlová, oddělení sekretariátů 

členů zastupitelstva   
Jednání řídil: Mgr. Petr Kubíček, předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP      
 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Úvod 

2. Schválení programu jednání, volba ověřovatele zápisu 

3. Schválení zápisu z 11. jednání Výboru pro sport a volný čas konaného dne 22. 3. 2022 

4. Žádost MČ Praha- Šeberov o souhlas se záměrem budoucího svěření pozemku v k.ú. Šeberov do správy městské 
části 

5. Tisk Z-10405 k návrhu na úpravu rozpočtu v kapitole 04 a poskytnutí neinvestiční účelové individuální dotace v 
oblasti sportu společnosti Prague International Marathon, spol. s r.o. 

6. Tisk Z-10301 k návrhu na uzavření dodatků k Veřejnoprávním smlouvám o poskytnutí účelové dotace s příjemci 
dotace Sportovní klub Motorlet Praha, spolek, SC Olympia Radotín z.s., Sportovní klub Union Vršovice, z.s. a 
Tělocvičná jednota Sokol Žižkov I 

7. Informace k dalšímu postupu v rámci tvorby Zásobníku projektů v oblasti rozvoje sportovní infrastruktury v hl. 
m. Praze 

8. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Úvod 

Předseda Výboru pro sport a volný čas Petr Kubíček zahájil jednání v 16.10 hodin. Přivítal přítomné členy a 2 hosty 
pozvané ke 4. bodu programu. Přítomných členů je 6, výbor je usnášeníschopný.  

2. Schválení programu jednání, volba ověřovatele zápisu 

Předkladatel: předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
Petr Kubíček představil program, výbor má pro dnešní jednání 8 bodů k projednání. Navrhl jako ověřovatele zápisu 
Jiřího Dohnala. 
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Usnesení č. U-VS-0002 

Výbor pro sport a volný čas 

I .   s c h v a l u j e  
navržený program a ověřovatele, jímž je Jiří Dohnal 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

3. Schválení zápisu z 11. jednání Výboru pro sport a volný čas konaného dne 22. 3. 2022 

Předkladatel: předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP 

Usnesení č. U-VS-0003 

Výbor pro sport a volný čas 

I .   s c h v a l u j e  
zápis z posledního jednání Výboru pro sport a volný čas konaného 22.3.2022 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

Na jednání přišel Miloš Růžička, celkově je tedy přítomno 7 členů výboru. 

4. Žádost MČ Praha- Šeberov o souhlas se záměrem budoucího svěření pozemku v k.ú. Šeberov do správy městské 
části 

Předkladatel: předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
 
Petr Kubíček přivítal hosty jednání výboru, starostku MČ Praha – Šeberov Petru Venturovou a zástupce SK Slavia 
Praha pana Jiřího Vrbu. Konstatoval, že všechny podklady dostali členové v předstihu k prostudování. Dále předseda 
v úvodu tohoto bodu informoval, že se záměrem budoucího svěření části předmětného pozemku MČ Praha – 
Šeberov za účelem sportovního využití souhlasí.  
 
Záměr byl již dvakrát projednáván na majetkové komisi RHMP, kde členové odsouhlasili pokračovat v záměru svěření 
části předmětného pozemku za účelem sportovního využití s dalšími podmínkami. Původní záměr MČ Praha - 
Šeberov totiž směřoval na mnohem větší území, nicméně následně se došlo k závěru, že bude svěřena pouze část 
pozemku potřebná pro účely sportovního využití. Z hlediska vlastností části pozemku, který má být po zaměření 
svěřen MČ Praha - Šeberov ke sportovnímu využití, se jeví lokalita jako ideální. Dále předseda informoval, že na 
základě jednání majetkové komise má dojít v nejbližší době k přesnému zaměření svěřované části pozemku s tím, že 
pokud bude tento záměr doporučen výborem pro sport a volný čas, bude následně tento záměr znovu předložen 
majetkové komisi RHMO a budou zde další omezující podmínky, jako např. zákaz zcizení a nutnost využití MČ Praha - 
Šeberov pouze pro svěřovaný účel. 
 
Petr Kubíček vyzval hosty, aby okomentovali předložený záměr. Zástupce SK Slavia Praha pan Vrba vysvětlil, že 
fotbalová Slavia potřebuje další tréninková místa pro své mládežnické organizace. Při jednáních v rámci fotbalové 
asociace se ukázalo, že to je celoměstský problém – celkově je nedostatek tréninkových míst pro fotbalové 
mládežnické kluby. Při hledání nových tréninkových sportovišť narazili na záměr městské části Praha – Šeberov, 
s kterou začali vyjednávat o spolupráci. Ta by měla být nastavena tak, že SK Slavia by fungovala na pozemku zejména 
o víkendech a odpoledne, zbývající čas by mohla využít sportoviště MČ pro žáky svých škol.  
 
Petra Venturová vysvětlila, že původně chtěla MČ studii na celý pozemek, ale to se nesetkalo na majetkové komisi se 
souhlasem. V rámci pozemku se buduje nová škola, ale dokud není schválený tento záměr, není jasné, kde přesně 
budou pozemky volné pro sportoviště. Navrhovaný pozemek je územním plánem určen pro sportovní účely, nikoli 
pro bytovou nebo jinou zástavbu. Na pozemku by tedy mělo vzniknout několik sportovišť, z nichž některá budou 
fotbalová, jiná multifunkční a samozřejmě otevřená pro veřejnost. V rámci areálu by měla vzniknout také parkovací 
místa a počítá se také případně s místem pro stavbu střední školy. SK Slavia se zavázala, že pozemek zaměří, a ze 
zaměření bude detailně stanoveno, jaké pozemky jsou potřeba po sportoviště. V současné době také vzniká 
memorandum o spolupráci mezi MČ a SK Slavia Praha. SK Slavia Praha zároveň se zaměřením předloží studii, která 
bude blíže specifikovat umístění sportovišť. 
 
V rámci rozpravy se přihlásilo několik členů výboru s dotazem.  
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Lenka Burgerová: Předpokládá, že bude existovat studie, kde bude jasné, kde je škola a kde jsou uspořádány 
sportovní plochy. Souhlasíme obecně, ale předáváme štafetu na majetkovou komisi, kde je potřeba rozhodnout ve 
větším detailu. Zároveň upozornila, že v původním materiálu IPR požaduje při svěření tak velkého pozemku 
architektonickou studii.  
Na základě dotazu Miloše Růžičky také starostka Venturová doplnila, že záměr odpovídá současnému 
metropolitnímu plánu.  
 

Usnesení č. U-VS-0004 

Výbor pro sport a volný čas 

1. souhlasí se záměrem budoucího svěření části pozemku v k.ú. Praha – Šeberov do správy městské části s tím, 
že pozemek bude určen na sportovní využití a schvalovaný záměr bude splňovat všechny podmínky určené 
majetkovou komisí RHMP  

 

přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

5. Tisk Z-10405 k návrhu na úpravu rozpočtu v kapitole 04 a poskytnutí neinvestiční účelové individuální dotace v 
oblasti sportu společnosti Prague International Marathon, spol. s r.o. 

Předkladatel: radní PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D.  
Radní je bohužel z jednání mluven, tisk ve zkratce představil vedoucí oddělení sportu Zdeněk Hübner. 
Seriál běhů se skládá z 5 akcí, žádost o individuální dotaci společnost Prague International maraton jako s.r.o není 
oprávněna žádat, musí žádat tímto způsobem. Akce významná, podporujeme každoročně, doporučuje schválit. Další 
informace je možné do příštího jednání ještě doplnit, pokud by někoho zajímaly detaily. 

Usnesení č. U-VS-0004 

Výbor pro sport a volný čas 

I .   d o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu hlavního města Prahy tisk Z-10405 k návrhu na úpravu rozpočtu v kapitole 04 a poskytnutí 

neinvestiční účelové individuální dotace v oblasti sportu společnosti Prague International Marathon, 
spol. s r.o. ke schválení 

přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

6. Tisk Z-10301 k návrhu na uzavření dodatků k Veřejnoprávním smlouvám o poskytnutí účelové dotace s příjemci 
dotace Sportovní klub Motorlet Praha, spolek, SC Olympia Radotín z.s., Sportovní klub Union Vršovice, z.s. a 
Tělocvičná jednota Sokol Žižkov I 

Předkladatel: radní PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. 

Usnesení č. U-VS-0005 

Výbor pro sport a volný čas 

I .   d o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu hlavního města Prahy Tisk Z-10301 k návrhu na uzavření dodatků k Veřejnoprávním smlouvám o 

poskytnutí účelové dotace s příjemci dotace Sportovní klub Motorlet Praha, spolek, SC Olympia Radotín 
z.s., Sportovní klub Union Vršovice, z.s. a Tělocvičná jednota Sokol Žižkov I ke schválení 

přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

7. Informace k dalšímu postupu v rámci tvorby Zásobníku projektů v oblasti rozvoje sportovní infrastruktury v hl. m. 
Praze 

Předkladatel: předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
 
Podrobně bude řešeno na příštím jednání, budou představeny konkrétní projekty. Účast radního Šimrala je nutná.   
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8. Různé 

Předkladatel: předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
 
Příští jednání Výboru pro sport a volný čas je naplánováno na 14. 6. 2022 od 16.00 hodin. 
 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 

Ověřil: 
Jiří Dohnal 

člen Výboru pro sport a volný čas, starosta MČ Praha 11 , 
   

 
 

Mgr. Petr Kubíček 
předseda Výboru pro sport a volný čas 

ZHMP 
 
 
 
 

Zapsala: 
Mgr. Anna Krojidlová 

oddělení sekretariátů členů zastupitelstva 
 


